
Styrelsemöte onsdag den 3 februari 

Närvarande: Weine Jonsson, Algot Thorebring, Ove Sundeborn, Jan-Erik Johansson, 
Håkan Lindgren, Mats Thorebring samt Susanne Landelius. David Karlsson

1. Mötet öppnades av Håkan Lindgren

2. Till ordförande för mötet valdes Håkan Lindgren

3. Till sekreterare för mötet valdes Susanne Landelius

4. Till justerare valdes Jan-Erik Johansson

5. Kassören redovisade kassan. 124 209:-

6. Hemsidan finns inte längre. Håkan tar reda på varför.

7. Mark köpet och planerna ligger på is eftersom vi inte vet om vi får 
bygga på marken. Vi väntar på besked från Länsstyrelsen/Ydre kommun

8. Årsmötet blir av senare i år pga pandemin. Ove förbereder inför den 
ekonomiska biten 2020.

9. Vid övriga frågor diskuteras det om scenen som skall byggas upp inför 
sommarens aktiviteter. Frågan om när vår fina Mack kommer att få 
tillbaka belysningen diskuteras. Det är Veteranmotorklubbens tur att 
arrangera Plöjningstävlingen i år och frågan är var? 

10. Håkan Lindgren avslutade mötet.

Sekreterare Justerare

…...................................... …..........................................

Susanne Landelius Jan-Erik Johansson


